
 

 

 

STRASBOURG Élménybeszámoló             

 
Strasbourgi közlekedés 

Frankfurtig (Lufthansa) repülővel mentünk. Sokunknak ez volt az első repülőútja, mindenki nagyon 
izgatott volt. Voltak, akik business osztályon utazhattak, ők külön élményben részesülhettek. 
Frankfurtban átszálltunk, és buszoztunk 2 órát Strasbourgig. Majd villamossal érkeztünk a szállásra. 
A villamos vitt a workshopokhoz és vissza is, de sokat gyalogoltunk is. 
Meglepődve láttuk, hogy Strasbourgban szinte csak biciklivel közlekednek, ebből kifolyólag az autós 
forgalom nem nagy. 
Egyik nap vonatoztunk is Colmarba. Az egyik legérdekesebb programunk a hajózás volt. Érdekes volt 
látni a zsilipelést: mivel a folyószintek között különbség volt, csak úgy tudott továbbmenni a hajó, 
hogy a zsilipet két kapuval (elölről, hátulról) bezárták, feljebb eresztették a vízszintet, visszaúton 
pedig le. 
Az Európai Parlamenthez is villamossal mentünk. 
Hazaúton ugyanúgy villamossal majd busszal, végül egy repülő úttal jöttünk. A visszautat is nagyon 
élveztük, mindenki rengeteg élménnyel tért haza. Köszönjük a lehetőséget!  

Szatykó Borbála 7.b, Szabó Róza 7.b, Mikó mátyás 7.a 

 
Látványosságok 

A legkedvesebb élményem Strasbourgban az volt, amikor elmentünk hajókázni és esténként a várost 
megnézni. Strasbourg egy lenyűgöző és szép város. Az épületek közül a Katedrális volt a kedvencem. 
Kívülről és belülről is szemet gyönyörködtető látványt nyújt. Strasbourg egy örök élmény marad 
számomra. 

Szepesi Anna Laura 7.b. 

Workshopok 

A workshopokon olyan fontos, illetve nehéz témákról beszélgettünk, amikről még magyarul is nehéz 
hozzászólni. Soha nem gondoltam volna, szerintem a többiek sem, hogy hetedikes korunkban a 
klímaváltozásról, az emberi jogokról, a nemi egyenlőségről (feminizmusról) fogunk társalogni angolul 
németekkel, szlovénokkal, és szlovákokkal. Úgy gondolom, az elején mindenki kicsit megijedt, hiszen 
mi, magyarok voltunk a legfiatalabbak, de azt hiszem, eléggé segítőkészek voltak ahhoz, hogy utána 
felszabadultan beszélhessünk a témákról. A nap végén mindig bemutattuk a többieknek, hogy miről 
beszélgettünk, mi a véleményünk, tapasztalatunk. A találkozó zárásakor minden csoport összefoglaló 
beszámolót tartott. (Sereglei Liza) 

 

https://www.youtube.com/watch?v=cnoSLYMrkK0 
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